
Dagsorden 

Bryrup-Vinding-Vrads Menighedsråd 

Torsdag den 27 - 2 - 2025 kl. 18.30 – 21.30 i Bryrup Sognehus 

 

Ordstyrer og sangvælger:  Henriette Magnussen 

Anders Svenning Jensen, Bess Ravenwood-Rathbourne, Bjarne Petersen, Henriette Magnussen, 

Inge Graves Christensen, Inge Røndal, John Duch, Nicolaj Steengaard,  Grethe Kristiansen, Søren 

Bjarne Andersen, Stephanie Christensen, Mona Britt Nykjær Hansen 

 

 1. Eventuelt tilføjelser til dagsorden.  

2. Medarbejdernes punkt.  

Stephanie Christensen: Datablade i fht rengøringsmidlerne – nyeste version kan rekvireres via 

Arbjedstilsynets hjemmeside via en QR kode. Koster 2500 kr. I flg Arbejdstilsynet er det lovpligtigt 

at have databladene. Vi besluttede at gøre det. 

Mona Britt Nykjær Hansen: Der bliver fremadrettet ikke udbetalt befordring til vikarerene. Det har 

tidligere været sådan, men dette er ophørt.  

3. Fremlæggelse af årsregnskab ved Mona Britt Nykjær Hansen – som sædvanligt flot og 

overskueligt fremlagt. Årsregnskab 2024 er godkendt med tidskoden ””Bryrup-Vinding-Vrads 

Sognes Menighedsråd, CVR-nr. 38036262, Regnskab 2024, Afleveret d. 27-02-2025 20:47” 

4. Der er provstesyn den 26 marts, hvem ønsker at deltage og hvor meget ønske man at 

deltage. Formanden har noteret hvem der deltager 

5. Nyt alteret i Bryrup kirke - er der nyt.  

Stephanie Christensen: Alle tre kunstnere har været og se opgaven. D. 3/6 2025 skal de aflevere 

deres skitseforslag. MR skal så mødes med kunstnerne, så de kan præsentere deres skitser. Flg. 

Datoer er foreslået – Torsdag d. 4/9 eller torsdag d. 11/9 kl 17.00. Der besluttes på næste møde 

hvilken dato det bliver. 

Nationalmuseet er blevet spurgt vedr. kalkningen indvendigt. Det vurderes dog at hvælvingerne 

ikke kalkes, da kalkmalerierne er i god stand. Den øvrige del af kirken kalkes. ”Pletten” i det 

miderste hvælv vurderes af Nationalmuseet.  

 

 



6. Nyt varmeanlæg i Vrads kirke er der nyt  

Anders Svenning Jensen orienterer:  

Peder Gram har udført projektbeskrivelsen. Rådgiveraftale og projekt fremsendes til provstiet. 

7. Orienterer om nye tiltag:  Skal vi have skovbegravelse på kirkegården? Bess orienterede om 

skovkirkegårde. Vi går videre med det efter provstesyn.  

8. Indsamling af konfirmationstøj til genbrug er det noget vi skal sætte i værk - udsættes 

9. Fældning af de gamle Asketræer ved hulvejen – Erik (markejer) vil gerne vi venter med at 

fælde til efter første slæt hø – nok i Juni. Hvis vi kan se flagermusene må vi ikke fælde.  

10. Opfølgning fra sidste møde.  

10A: Stolene i kirkerne/åbne kirkerne igen – Hanne undersøger hvad der kan stå på stemplet ift 

mærkningen af de resterende stole  - der indkøbes ikke nye stole – de resterende stole fjernes fra 

Vinding Kirke, så kirken kan blive åbnet igen. 

11. Punkter til orientering: Formand: Folkekirkens Intra er frameldt undtagen formand, kasserer 

og kontaktperson, kasserer iab, kontaktperson iab, kirkeværger Vrads: Hanne ønsker skovkirkegård 

på den sydlige del af kirkegården, Vinding: Digerenovering af norddiget tages med på provstesyn, 

da det tilbud vi har er forældet og mere af diget trænger, Præsten: fællesdag for konfirmanderne i 

provstiet, MR vedtager at Y-mens er velkomne, præstegårdsudvalg iab, aktivitetsudvalg iab, 

KK44: Kirke og kultur Uge holder generalforsamling d. 13/3– KSK holder repræsentantmøde d. 7/5, 

kunstudvalg iab, kirkegårdsudvalgene iab, formiddagshøjskole iab, udflugtsudvalg iab.  

12. Punkter til næste møde.  

Himmelske Dage – hvem vil med og skal vi følges 

Indsamling af konfirmationstøj 

Der arbejdes videre med skovkirkegården 

13. Eventuelt.  

14. Lukket møde.  

Vel mødt 


